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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 12/05 z 
dnia 22 grudnia  2005  r.- godz. 10 15 

 
 
1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 23 

grudnia 2005 r. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2006 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 7 osobowego 
składu Komisji co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
Radny nieobecny:  Krzysztof Matyjasik 
 
 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad i 
poddała głosowaniu.  

 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Ad.1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady.  
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala przedstawiła 
następujące proj. uchwał: 
 
 
 - proj. uchwały w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektórych innych składników wynagradzania, 
ustalenia regulaminu wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatków socjalnych tj. 
mieszkaniowego i wiejskiego, a  takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrekto rom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół dla 
których Gmina Ustka jest organem prowadzącym 

 
 
 Na obrady Komisji przybył radny Krzysztof Matyjasik. 
 
 
  W/w proj. uchwały omówił Jan Leśny Dyrektor ZOEAS. 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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 - proj. uchwały w spr.  zmiany Uchwały Nr XXIII/251/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 stycznia 2005 r w spr. 
Gminnego Programu Profilaktyk i i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2005  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazw ulic w obrębie 
Przewłoka 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulic y w obrębie 
Wodnica  
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
 - proj. uchwały w spr. wprowadzenia opłaty 
administracyjnej  

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr. szczególnych zasad i trybu 
przyznawania stypendiów osobom zajmującym się 
twórczością artystyczną , upowszechnianiem kultury lub 
opieką nad zabytkami oraz określenia wysokości 
stypendiów.  

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

 - proj. uchwa ły w spr.  zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 

Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- poinformował, iŜ przeprowadził rozmowy z prezesem ZUW 

Słupsk i zaproponowana  przez Komisję Rozwoju stawka za wodę  

- Taryfa II dla pozostałych odbiorców  1,40 zł za 1 m
3  wody netto 

jest poniŜej kosztów, a minimalna stawka 1,42 zł gwarantuje 
rentowność. 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- na Komisji Rozwoju były podane II wersje stawek tj. 1,42 zł za 1 

m 3 
wody netto  zaproponowana przez prezesa ZUW i 1,40 zł 

propozycja Komisji, która do końca nie była wyliczona przez 

Prezesa ZUW. Wnioskuję o zaakceptowanie zaproponowanych  
stawek tj.   
Taryfa I dla odbiorców prowadzących działalność produkcyjną i 
ośrodków wczasowych – zgodnie z proj. uchwały.  
Taryfa II – dla pozostałych odbiorców - woda  1,42 zł za 1 m3 wody 
netto, ścieki 3,00  zł za 1 m3 ścieków . Dopłata za 1 m3 ścieków w 
wysokości 0,29 zł netto z budŜetu gminy 
Taryfa III – stała miesięczna opłata abonamentowa za wodomierz – 
zgodnie z proj. uchwały. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek 
Radnego Bogdana śabińskiego. 
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Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
podjęła  w/w wniosek . 

 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w proj. 
uchwały z uwzględnieniem wniosku radnego Bogdana 
śabińskiego 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
  Członek Komisji Wiesław Kurowski 

- czy Prezes ZUW będzie czynił starania by  wód opadowych było 

coraz mniej  
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- od kilku lat są przeprowadzane w kaŜdej miejscowości kontrole z 

uwzględnieniem miejscowości turystycznych . W przypadku 

stwierdzenia nieprawidłowości i podłączenia do kanalizacji  

nakładane są kary. Wody opadowe są problemem ogólnokrajowym, 

którym zajmuje się Sejm. Na pewno Prezes ZUW będzie robił 

wszystko by zminimalizować ten problem.  
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 - proj. uchwały uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 
terenie gminy Ustka  

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Ustka w spr. 
przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczeni a 
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w 
Krajowym Programie Oczyszczania Ścieków 
Komunalnych (realizacja wspólnej inwestycji pn. 
„Rozbudowa oczyszczalni  ścieków w Ustce wraz z 
kolektorami przerzutowymi”)  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr. wyraŜenia zgody na podpisanie 
aneksu porozumienia w zakresie wspólnej inwestycji na 
modernizację – przebudowę nawierzchni na drodze 
powiatowej Nr 1103 G Lędowo – Modła zawartego w dniu 
10 października 2005 r ze Starostwem Powiatowym w 
Słupsku 
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- poinformował, iŜ w tym roku nie będzie realizacji odcinka  drogi 
Lędowo – Modła  ze względu na warunki atmosferyczne. 

Podpisanie aneksu do porozumienia nastąpi w I kw 2006 roku. 
 
 
Bogdan śabiński Członek  Komisji  
- w związku z wypowiedzią Pana Wójta przedłoŜony proj. uchwały 

nie wejdzie pod obrady Rady. Proponuję wycofać proj. uchwały i 
uwzględnić  w 2006 roku. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
Przewodnicząca Komisji ogłosiła 15 min przerwę obradach Komisji tj. 
od godz. 11 10 do godz. 11 25 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
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Obrady Komisji opuścili radni : Marian Szumski i Andrzej Zawada. 
 

 
- proj . uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r.  

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- przedstawiła zmiany w/w proj. uchwały zgodnie  z 

uzasadnieniem. Ponadto poinformowała, iŜ w tym roku nie będzie 

realizacji odcinka drogi Lędowo – Modła ze względu na warunki 

atmosferyczne. Aneks do porozumienia zostanie wprowadzony w 
miesiącu marcu 2006 roku . W związku z powyŜszym o kwotę 14 

tyś zł zostanie zmniejszony budŜet po stronie wydatków . 
 
 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji poddała 
pod głosowanie w/w proj. uchwały. 
 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
Na obrady Komisji powrócił radny Andrzej Zawada. 
 

 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  

 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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Członek Komisji Bogdan śabiński 
- jeŜeli chcielibyśmy zwiększyć planowane wydatki na Kulturę i 

ochronę dziedzictwa narodowego – ochrona i konserwacja 
zabytków to najprostszym rozwiązaniem byłoby przeznaczenie ich  

z nadwyŜki budŜetowej . W ramach tych środków   Rada musiałaby 

podjąć dodatkową uchwałę, Ŝe te środki przeznacza się na 
wspomaganie dziedzictwa narodowego. Uchwała taka musiałaby 

być podjęta przy wykonaniu budŜetu za I półrocze 2006 r.  
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- do sprawy moŜemy powrócić jak będzie wiadomo jakie jest 

faktyczne wykonanie  budŜetu. Nie mniej jednak ja mam juŜ tyle 

postulatów   radnych i rad sołeckich , Ŝe nie mam moŜliwości ich 

zrealizować z wolnych środków. Odpowiedziałam, Ŝe powrócimy 

do spraw po rozliczeniu budŜetu. JeŜeli będzie tyle wniosków, to 

radni będą głosować i dokonają słusznego wyboru. 
 
 
Na obrady Komisji powrócił radny Marian Szumski. 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada  
- prosiłbym , Ŝeby dostarczyć dzisiaj kalkulację  wydatków na 2006 
rok GOK do wglądu lub kserokopię oraz  umowę zawartą z 

samorządem Miasta i Gminy  na dofinansowanie dzieci z terenu 

gminy uczęszczających do szkół miejskich 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- przekaŜę   Przewodniczącej Komisji kserokopię złoŜonego planu 

finansowego na 2006 r przez Dyrektora GOK. 
 
 

Członek Komisji Bogdan śabiński 
- wnioskuję by w spr. dopłat do uczniów  przeprowadzić  analizę 
dzieci uczęszczających do szkół podstawowych w Ustce  z obwodu i 
spoza obwodów gminy oraz dzieci z obwodów gminy 
uczęszczających do Niepublicznej Szkoły w Pęplinie  
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Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie wniosek radnego Bogdana śabińskiego. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 
 
W związku z brakiem zapytań do proj. budŜetu na 2006 r 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie  
 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały. 
 
 
 

Ad. 2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie: 
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Protokół Nr 11/2005 z dnia  24 listopada  200 5 r. 
  

 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie    przyjęła  
Protokół Nr 11/2005 bez uwag.  

   
 
Ad. 3. Ustalenie planu pracy Komisji  na rok 2006.  
 
 
 Komisja jednogłośnie przy 7 głosach „za” przyjęła plan 

pracy Komisji na rok 2006 zgodnie z zał. Nr 1 do 
niniejszego protokołu.  

 
 

Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski.  
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Odpowiedź Pana Wójta na pismo Zgromadzenia SS. 

Franciszkanek MNP Dom Generalny KrzyŜanowice w 
spr. partycypacji w kosztach  polegających na 
sfinansowaniu 2 pokoi dla przyszłych mieszkańców Gminy 
Ustka.  

 
2. Odpowiedź  Prezesa  Zakładu Usług Wodnych w 

Słupsku w spr. wyjaśnienia w zakresie kalkulacji  stawek 
dla poszczególnych grup odbiorców z terenu gminy Ustka 
na dostawę wody i odbiór ścieków na 2006 r. 

 



 
- 14 – 

 
 

3. Odpowiedź Zastępcy Wójta do Spółki z o.o. „BETA – 
STYL” w spr. przedłoŜenia prawidłowego rozliczenia 
wynikającego z wezwania z dnia 05-09-2005 r  

 
4. Postanowienie Prokuratury Rejonowej w Słupsku o 

odmowie wszczęcia dochodzenia w spr. wydobywania 
Ŝwiru i piasku bez wymaganej koncesji i wyrządzenia w 
ten sposób powaŜnej szkody w mieniu w okresie od 1995 
r do 21 sierpnia 2003  r w Objeździe. 

 
5. W spr.  wniosk u Komisji z dnia 24 listopada  2005 r  w 

spr. Stomatologa w m. Objazda. 
 
  
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala  przedstawiła 
pismo : 
 
 
/* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publiczność ze względu na prywatność osoby/ 
-  w spr. realizacji zadania – przebudowy ul. Wczasowej wraz z 
zejściem do morza  i ul. Piaskowej  w Rowach 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- ul. Piaskowa została nazwana uchwałą Rady w 1998 r tj. duŜo 

wcześniej niŜ podjęta decyzja w spr. remontu ul. Wczasowej wraz z 

zejściem do morza. Widzę potrzebę poprawy nawierzchni lecz na 

dzisiaj nie ma środków na realizację zadania przebudowy ul. 
Piaskowej. Przebudowę drogi ul. Piaskowej naleŜy uwzględnić w 

planach inwestycyjnych 
 
 
Po dyskusji w przedmiocie sprawy , Komisja zajęła 
następujące stanowisko tj.  przebudowę drogi ul. 
Piaskowej u jąć w  planach inwestycyjnych  
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 12 45  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 
 


